

Outstanding funding results 豐碩的研究資助成果

在2018/19年度的「優配研究金」、「傑出青年學者計劃」以及「人文學及社會科學傑出學者計劃」，嶺大均取得卓越的研究資助成果。

嶺大成功獲得六個「優配研究金」及八個「傑出青年學者計劃」的資助，合共獲得約450萬港元撥款。於「傑出青年學者計劃」所獲得的撥款高達290萬港元，與去年相比增加超過一倍。

在「傑出青年學者計劃」中，嶺大提交的12個項目有八個獲得資助，申請成功率為66.7%，在各大學之中排行首位，高於各大學的平均成功率40.2%。嶺大亦在「人文學及社會科學」學科小組，以83.3%的申請成功率排在首位，高於各大學的平均成功率38.1%。在該學科小組下的「人文學及藝術」科目範圍，由嶺大提交的四個申請項目全數成功獲得撥款，申請成功率為100%，而各大學的平均成功率為48.7%。在該科目範圍，嶺大以總撥款額150萬港元位列全港院校第二。

至於「人文學及社會科學傑出學者計劃」方面，嶺大的申請成功率達到50%。該計劃由八間資助大學所提交的22份申請中，只有七個獲得撥款，其中一個為嶺大的項目。



The University achieved outstanding results in the 2018/19 funding exercises of the General Research Fund (GRF), the Early Career Scheme (ECS) and the Humanities and Social Sciences Prestigious Fellowship Scheme (HSSPFS).

The University successfully obtained funding support for six GRF and eight ECS projects, which totalled roughly HK\$4.5 million. Lingnan obtained funding for ECS projects at a total amount of HK\$2.9 million, which was more than doubled compared to the previous year's results.

For ECS applications, the University topped the chart, with eight out of 12 proposals (66.7%) succeeding in obtaining funding—a success rate considerably higher than the sector-wide average of 40.2%. The University also came first in the Humanities and Social Sciences Panel, with an application success rate of 83.3% compared to the sector-wide average of 38.1%. In the subject discipline of Humanities and Arts under the Panel, all four proposals submitted by the University succeeded in obtaining funding, achieving a remarkable application success rate of 100% compared to the sector-wide average of 48.7%. With a total funding amount of HK\$1.5 million, Lingnan ranked the second among other institutions in terms of funds obtained in this discipline.

As regards the HSSPFS, the University's application success rate was 50%, with one of only seven successful projects among the 22 applications from all eight UGC-funded universities.